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对称信息下具有需求预测更新的供应链协调模型分析
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摘要 针对传统预测与订货模式对不确定的需求缺乏反应的问题,建立了具有需求预测更新的订货模式模型,比较了两种订货模式在集中

决策供应链中的收益和最优订货水平。而后针对分散决策供应链中具有需求预测更新的批发价合同引起的双重边际化问题,利用收入分

配合同进行分析并得到解决方案及一些有用的结论。
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Abstract： Facing the lack of response to uncertain demand in traditional ordering mode,based on the model of 

the demand forecast update ordering mode,compared the profit of supply chain and the optimal ordering level of 
the two different mode.Then,in order to solve the double marginalization problem induced by the wholesale price 
contract in demand forecast update mode,the revenue sharing contract model was made,the solution to the 
problem and some useful conclusions were drawn. 
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